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Z Á P I S 

z Ústřední konference delegátů územních organizací pro práci s mladými chovateli, která se konala v Humpolci dne 

26.11. 2022 od 11,00 hodin v Hotelu  Hotelu Orlík – Jirmásek, Dolní náměstí 31, Humpolec  
 

Zasedání svolal: Předseda ÚKPMCH Ing. Zdeněk Dráb 

Způsob svolání: emailem zasláno tajemnicí ÚKPMCH Pavlou Macíčkovou 

 

Přítomni za územní organizace ČSCH: Miroslav Kročil (Znojmo), Pavla Macíčková (Kroměříž) Patrik 
Kmenta (Hodonín), Pavel Žák (Praha-Západ), Lenka Poláková Kadeřápková (Mělník)  Vladimír Eisenreich 
(Domažlice), Marie Birhanzlová (Benešov) Ivana Bláhová (Žďár n. S) 

Přítomni za ÚKPMCH: Ing. Zdeněk Dráb, Pavel Žák, Mgr. Eliška Spurná, Patrik Kmenta, Pavla Macíčková 

Hosté – přítomni: místopředseda ÚVV -  Ing. Radek Novotný 

     
       

Celkový počet mandátů z územních organizací a ÚOK, které mají zřízenou komisi pro práci s MCH, nebo 
člena pro práci s MCH: 269 

Přítomní s mandáty: 79 

Konference není usnášení schopná. 
 
 
Zasedání zahájil Zdeněk Dráb (předseda ÚKPMCH), který přivítal přítomné účastníky a poděkovala jim za jejich 
čas. Přítomní byly upozorněni na pořízení zvukového záznamu z jednání této konference. 
Následně byla definována a schválena návrhová a mandátová komise, zapisovatel a ověřovatelé zápisu.  
 
Body programu: 

1) Zahájení 

- Předseda Ing Zdeněk Dráb přivítal přítomné a předal slovo Pavlu Žákovi k vedení schůze 

2) Volba návrhové a mandátové komise 

- Jednohlasně zvoleni Lenka Poláková Kadeřábková a Vladimír Einsenreich 

3) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu  

- Zapisovatel zápisu byla zvolena tajemnice ÚKPMCH Pavla Macíčková  

- Ověřovatelé Ing. Zdeněk Dráb a Pavel Žák 

4) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze ÚKPMCH  

- Kontrola usnesení minulé schůze nebyla provedena 

5) Zpráva předsedy ÚKPMCH  

- Předseda v krátkosti informoval o práci komise, komise se scházela na pravidelných schůzkách, většinou 

on-line z důvodu úspory času a cestovních výdajů, operativně řešila události emaily.  

- Informoval také o akcích s MCH, kterých se komise zúčastnila( Soutěž o pohár princezny Sophie, Krajská 

výstava mladých chovatelů Středočeského kraje a Prahy, Juvenes Moravia, Dožínky Praha a další..) 

- Dále také informoval o špatné komunikaci se sekretariátem.. 
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6) Volby 2023 

- Předseda vysvětlil přítomným rozdíl mezi volbou týmu a volbou jednotlivců,  dále bylo hlasováno o 

formě, všichni přítomni byli pro volbu týmu. 

7) Rozpočet 2023 

- Řešení položky platby členství ČRDM 

- Navrženy náklady ve výši  

- Středisko 130 komise- 168 500,- 

- Středisko 151 SMCH- 537 00,- 

- Konečný navržený rozpočet je přílohou 

- Návrh byl schválen  

8) SMCH 2023 

- Byla zaslána na sekretariát žádost o vyhlášení výběrového řízení na pořadatele CK SMCH, dle domluvy 

předsedy Ing. Z. Drába a předsedy ÚVV Mgr. O. Matouše, žádost byla projednávána na ÚVV, výsledek 

nám zatím nebyl sdělen 

- V diskusi bylo jednáno, aby bylo vyhlašování probíhalo již brzy z jara, aby na soutěži byl znám další pořa-

datel.  

- Bylo diskutováno o možnosti zlepšení komunikace se sekretariátem v čele s panem předsedou Matou-

šem.  

9) Různé 

- Předseda informoval, že vše ohledně ÚKPMCH je potřeba řešit pomocí  emailů, proto aby byl k dispozici 

kdykoliv důkazní materiál a mohlo se předejít různým dohadům kde, kdo  a co bylo řečeno nebo dohod-

nuto.  

- Řešení přístupu do databáze a na web 

10) Diskuse 

- Lenka Poláková Kadeřápková informovala, že o dotaci může u MŠMT žádat i pobočný spolek jako pořa-

dající soutěže, když podat dotaci přes ÚVV je málo průchodné. Dotace od MZ také nejsou vázané na 

hlavní spolek, takže by tam byla také možná dotace. Dále informovala o přípravě projektů na další rok. 

Řešilo se i vyúčtování dotací a skládaní dotací a uznatelných nákladů. 

- Mistopředseda Pavel Žák se ptal zúčastněných na zpětnou vazbu zástupců okresů, návrhů na změnu, 

požadavky okresů na ÚKPMCH. Delegátka za okres Benešov poděkovala za pomoc ÚKPMCH v začátcích 

jejich kroužku. Delegátka za Žďár n.S popsala jak se u nich pracuje s dětmi a nabídla výpomoc i začínají-

címu okresu Benešov.  

- Možností práce s MCH byla představena i výstava Juvenes Moravia,  kde se pracuje s dětmi jinak než 

klasických výstavách, děti asistují posuzovatelům při posuzovaní a debatují o tom svém vystaveném zví-

řeti o vadách a přednostech. 

- Byl podán návrh k dodání podkladů a studijních materiálů a metodik na web ode všech odborností 

s oslovením jednotlivých ÚOK. 

- Řešení datumu  a místa uspořádání konference, bylo zamítnuto dělat konferenci mládežníků při soutěži 

MCH Je velmi problematické vést konferenci a zároveň nechat děti bez dozoru, na to poukazovalo 

hodně vedoucích na konferenci v Olomouci při CK 2021, předseda se ptal co můžeme udělat my proto, 

aby zástupci okresů měli zájem o práci s dětma, konference i u jiných odborností mají problémy s účastí. 

Byl podán návrh udělat konferenci on-line.  

- Byl podám návrh udělat konferenci formou team buildingu udělat akci například z pátku na sobotu po-

sedět večer se zástupci okresů popovídat o práci na okresech více se mezi sebou seznámit a druhý den 

udělat konferenci mládežníků. 

- Do budoucna bude třeba znovu rozhodnout zda budou pokračovat odbornosti, které nespadaji pod 

svaz. 

11) Usnesení 



- Volit se bude tým 

- Schválen rozpočet viz. příloha 

- Popohnání sekretariátu s vyhlášením výběrového řízení soutěže bere za své Pavel Žák 

- Připravit vyhlášení  i na rok 2024 

- Zkonzultovat s ÚOK králiků proklik s webem svazu 

- Příští konference bude na sjízdné trase vlaku 

12) Závěr 

Předseda poděkoval za účast na konferenci a rozloučil se, se všemi přítomnými. 

 

 

 
 

USNESENÍ Ústřední konference delegátů územních organizací pro práci s mladými 
chovateli, která se konala dne 26.11.2022 

 

Schvaluje: 

1. Program jednání 

2. Zapisovatele: Pavla Macíčková 

3. Ověřovatele zápisu: Ing. Zdeněk Dráb a Pavel Žák 

4. Návrhovou a mandátovou komisi ve složení: Lenka Poláková Kadeřábková a Vladimír Einsenreich 

5. Návrh rozpočtu ÚKPMCH pro rok 2023 

 

Bere na vědomí: 

1. Zprávu předsedy ÚKPMCH 

 

 

O jednotlivých hlasování bylo průběžně hlasováno 
 
Předseda ING. Zdeněk Dráb poděkoval všem přítomným za účast, aktivní jednání a zasedání konference ve 13.30 hod. 
ukončil. 

 
Zapsala: Pavla Macíčková, tajemnice ÚKPMCH 

Dne: 29.11.2022 

 


